

## **ELS MUNDIALS D'ATLETISME: UNA CURA D'HUMILITAT**

El resultat obtingut per la representació espanyola en el recent Campionat del Món d'Atletisme celebrat a Tokio es presta a una reflexió seriosa i serena, sobretot quan som a menys d'un any d'una cita tan important i decisiva com ara uns Jocs Olímpics, en els que som anfitrions.

En principi, i tal i com es podia esperar, s'ha demostrat que hem de ser cauts a l'hora de predir els resultats que puguin aconseguir els nostres esportistes en els Jocs; el nivell mitjà en algunes disciplines, i en concret en atletisme, és d'un aprovat justet i, per tant, no esperem rendiments de premi extraordinari.

En segon terme, s'ha evidenciat també l'escàs esperit de lluita en els moments decisius que "adorna" gran part dels nostres esportistes d'elit. És ja habitual en ells "fer figa" quan s'enfronten a una situació de cara o creu.

En un altre ordre de coses, aquests Mundials han servit com a mostra de la planificació incorrecta amb la que s'ha portat la participació espanyola en els Jocs, i aquí que cadascú carregui amb la responsabilitat que li pertogui. El que sí és evident és que el fet de crear un organisme paral·lel, amb atribucions que no li corresponen, ha servit de ben poc.

Bé, d'una o altra forma, i com hem manifestat reiteradament des d'aquestes mateixes pàgines, un nivell esportiu de certa entitat no s'improvisa, sinó que és conseqüència d'un treball pacient i ordenat.

Penso, en fi, que aquests Mundials han de servir-nos a tots com a exemplaritzant cura d'humilitat.

**J.G.**

## **LOS MUNDIALES DE ATLETISMO: UNA CURA DE HUMILDAD**

El resultado obtenido por la representación española en el reciente Campeonato Mundial de Atletismo celebrado en Tokio se presta a una seria y serena reflexión, sobre todo cuando estamos a menos de un año de una cita tan importante y decisiva como unos Juegos Olímpicos, en los que somos anfitriones.

En principio, y como era de esperar, se ha demostrado que hemos de ser cautos a la hora de predecir los resultados que puedan ser conseguidos por nuestros deportistas en los Juegos; el nivel medio en algunas disciplinas, y en concreto en atletismo, es de aprobado muy justito y, por tanto, no esperemos rendimientos de premio extraordinario.

En segundo término, se ha evidenciado también el escaso espíritu de lucha en los momentos decisivos que "adorna" a gran parte de nuestros deportistas de élite. Es ya habitual en ellos "arrugarse" cuando se enfrentan a una situación de cara o cruz.

En otro orden de cosas, estos Mundiales han servido como muestra de la incorrecta planificación con que se ha llevado la participación española en los Juegos, y aquí que cada uno cargue con la responsabilidad que le corresponda. Lo que sí es evidente es que el crear un organismo paralelo, con atribuciones que no le corresponden, ha servido para bien poco.

Bien, de una forma u otra, y como reiteradamente hemos manifestado desde estas mismas páginas, un nivel deportivo de cierta entidad no se improvisa, sino que es consecuencia de un trabajo paciente y ordenado.

Pienso, en fin, que estos Mundiales deben servirnos a todos como ejemplarizante cura de humildad.

**J.G**

